

6D5N

Ecuador + Galapagos



BOOK NOW:

Tel +604-2632430/2632260/2632586



tour@airbornetours.com.my



www.airbornetours.com.my

Day 01

✈️ ARRIVE QUITO, ECUADOR (2N)

Arrive in **Quito**, capital of Ecuador. Transfer to hotel.



Quito, Ecuador

Day 02

📍 COLONIAL QUITO ⇒ MIDDLE of the EARTH TOUR ⇒ CHOCOLATE EXPERIENCE

🍴 Hotel Breakfast / - / -

Quito`s downtown, one of the biggest & best-preserved colonial centers in South America. Visit **Independence Square**, surrounded by important historical buildings, followed to the iconic **La Compañía de Jesus church**, which dates back to the 17th century. Also, other must see highlights are: **The San Francisco Church and Monastery**. Drive to the **viewpoint at Panecillo Hill**, where the Virgin of Quito (the only winged virgin in the world) is located. You will have a wonderful view of the city and the surrounding mountains and volcanoes.



Independence Square

The San Francisco Church and Monastery

La Compañía de Jesus church

Viewpoint at Panecillo Hill



Visit an **artisanal chocolate shop** to learn about Ecuador's world-famous cacao and how some of the best chocolate in the world is made.

Drive 30 km north of Quito, towards the **Middle of the World** where the equatorial line divides the northern and southern hemispheres. will visit the main monument built in honor of the French scientific expedition that arrived in Ecuador in the 18th century, and we will also visit the correct location of the equator line at the Inti Ñan Museum.



Middle of the World

Day 03

📍 QUITO ⇒ FLIGHT TO SANTA CRUZ, GALAPAGOS ⇒ HIGHLANDS ⇒ CHARLES DARWIN STATION (3N)

🍴 Hotel Breakfast / Lunch / -

Flight to **Baltra airport** and after a short ferry ride, arrive on **Santa Cruz Island**.

Once on Santa Cruz, journey across the island into the highlands, experiencing the island's variety of wildlife and landscapes along the way. Visit one of the ranches surrounded by the archipelago's iconic giant tortoise species.

After this head to **Puerto Ayora** for your visit to the **Charles Darwin Station** where you visit the tortoise breeding center, which breeds and takes care of different species of tortoises from the other islands.



Santa Cruz Island



Puerto Ayora



Charles Darwin Station



North Seymour Island: The main species on this island are the Land Iguanas, the Magnificent Frigate Birds, characterized by their incredible scarlet pouch, the famous blue-footed boobies, and their peculiar courtship dance as well as the playful sea lions surfing across the waves.



North Seymour Island



South Plazas Island: This is a small island, yet it has an outstanding concentration of wildlife, dramatic cliffs, spectacular natural red carpet of algae and great contrasts to be seen.



South Plazas Island



Day 4 & 5

NAVIGABLE TOURS TO OTHER ISLANDS



Hotel Breakfast / Lunch / -

For the next couple of days, you will have the opportunity to enjoy daily tours to the nearby islands, a great chance to discover the diversity of the Galapagos. These tours are subject to availability, and will be to two of the following islands:

Bartolome Island: Discover an amazing landscape as well as fascinating geological formations like Pinnacle Rock. Here we will have a great opportunity for snorkeling.



Bartolome Island



Santa Fe Island: This island has a lot of diversity. The lagoons of Santa Fe Island provide an excellent place for snorkeling alongside colorful fish, sea lions, giant tuna and even small sharks that are often sited in these environments.



Santa Fe Island



Day 06

TRANSFER TO BALTRA AIRPORT ⇒ GUYAQUIL HOME



Hotel Breakfast / - / -

Free at leisure till transfer to Baltra Airport for your flight home.

HOTELS



QUITO

Swissotel Quito 4* or similar
(2 nights) ★★★★★☆



GALAPAGOS

Ikala Galapagos Hotel 4* or similar
(3 nights) ★★★★★☆

DELICACIES

Meal Plan

05 Breakfasts, **03** Lunches

**Note: Hotel subject to final confirmation. Should there be changes, customers will be offered similar accommodation to the list.*



AIRBORNE 安邦有限公司
SDN.BHD. 198201014283 (94046-w)

36, Dickens Street, 10050 Penang (KKKP/PL:0557)

“马来西亚唯一特色景点旅游专家”

6天5夜

厄瓜多 + 加拉帕戈斯群島



现在预订:

Tel +604-2632430/2632260/2632586

✉ tour@airbornetours.com.my

🌐 www.airbornetours.com.my

第1天

✈ 抵達厄瓜多基多 (2晚)

抵達厄瓜多首都基多。送到酒店。



厄瓜多首都基多

第2天

📍 殖民地基多 ⇒ 地球中部之旅 ⇒ 巧克力體驗

🍴 早餐 / - / -

基多的市中心，南美洲最大和保存最完好的殖民中心之一。參觀獨立廣場，周圍環繞著重要的歷史建築，然後參觀標誌性的La Compañía de Jesus教堂，其歷史可以追溯到17世紀。此外，其他必看的亮點是：三藩市教堂和修道院。驅車前往Panecillo山的觀景點，那裡是基多聖母（世界上唯一的有翅膀的處女）所在的位置。您將欣賞到城市以及周圍群山和火山的美景。



獨立廣場

基多聖母

La Compañía de Jesus 教堂

巴西西羅山觀景台



參觀手工巧克力店，瞭解厄瓜多舉世聞名的可可以及如何製作世界上最好的巧克力。

在基多以北行駛30公里，朝世界中部行駛，赤道線將北半球和南半球分開。將參觀為紀念18世紀抵達厄瓜多的法國科學考察而建造的主要紀念碑，我們還將在Inti Ñan博物館參觀赤道線的正確位置。



世界中部

第3天

📍 基多 ⇒ 飞往加拉帕戈斯圣克鲁斯 ⇒ 高地 ⇒ 达尔文站 (3晚)

🍴 早餐 / 午餐 / -

飞往**巴尔特拉**机场，乘坐短暂渡轮后，抵达**圣克鲁斯岛**。

到达圣克鲁斯后，穿越岛屿进入高地，沿途体验岛上的各种野生动物和景观。参观被群岛标志性的巨型陆龟物种包围的牧场之一。

在此之后，前往阿约拉港，参观查尔斯达尔文站，在那里您将参观繁殖中心，该中心繁殖和照顾来自其他岛屿的不同种类的陆龟。



聖克魯斯島

阿約拉港



查爾斯·達爾文站



第4和第5天

📍 其他岛屿的通航之旅



早餐 / 午餐 / -

在接下来的几天里，您将有机会享受附近岛屿的一日游，这是发现加拉帕戈斯群岛多样性的绝佳机会。这些旅行视供应情况而定，并将前往以下两个岛屿：

巴托洛梅岛：探索令人惊叹的景观以及尖峰岩等迷人的地质构造。在这里，我们将有一个浮潜的绝佳机会。



巴托洛梅岛



北西摩岛：岛上的主要物种是陆地鬣蜥，宏伟的护卫舰鸟，其特点是令人难以置信的猩红色袋，著名的蓝脚鲉鸟，以及它们独特的求偶舞蹈以及顽皮的海狮在海浪上冲浪。



北西摩岛



南广场岛：这是一个小岛，但它拥有非常集中的野生动物，戏剧性的悬崖，壮观的藻类天然红地毯和巨大的对比。



南广场岛



圣达菲岛：这个岛有很多多样性。圣达菲岛的泻湖是浮潜的绝佳场所，与五颜六色的鱼，海狮，巨型金枪鱼甚至经常位于这些环境中的小鲨鱼一起浮潜。



圣达菲岛



第6天

📍 转移到巴尔特拉机场 ➡️ 圭亚基尔 ➡️ 回家



早餐 / - / -

自由活动，直到转移到巴尔特拉机场搭乘航班回家。

酒店



基多

Swissotel Quito 4* 或类似的
(2 晚) ★★★★★☆



加拉帕戈斯

Ikala Galapagos Hotel 4* 或类似的
(3 晚) ★★★★★☆

美食

餐飲數量

5 顿早餐、3 顿午餐

*注意：酒店以最終確認為準。如果有變化，將向客戶提供與列表類似的住宿。

加拉帕戈斯群島

★ 巴托洛梅島
★ 北西摩島
★ 南廣場島
★ 聖達菲島
★ 聖克魯斯島

厄瓜多爾

01 基多
02
03 瓜亞基爾

哥倫比亞

秘魯